
Képviselői beszámoló
2023

Balla Imre, Érd Megyei Jogú Város 4. számú választókerület

Tisztelt Választópolgárok! Tisztelt Közgyűlés!

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2)
bekezdésének k) pontja szerint a települési képviselő a törvényben foglaltaknak megfelelően
köteles kapcsolatot tartani a választópolgárokkal, akiknek évente legalább egy alkalommal
tájékoztatást nyújt képviselői tevékenységéről.

A fenti rendelkezés végrehajtása érdekében az Érd Megyei Jogú Város Önkormányzatának
Közgyűlése és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 31/2014. (XI.26.)
önkormányzati rendelet 46. § (2) bekezdése előírja, hogy a képviselői munkáról szóló
tájékoztatót a képviselőnek írásban be kell nyújtania a Közgyűlésnek.

Az SzMSz nem szabályozza a beszámoló részleteit, a felhívás is tartalmazza, hogy “a
tájékoztató formai és tartalmi követelményeire, illetve terjedelmére jogszabályi előírás nincs,
az a képviselő belátásán alapul”.

A képviselők belátásának pedig nincsenek határai: egyesek politikai hitvallásukat adják le;
egyesek panasznapot tartanak; egyeseknek eszükbe jut, hogy bár megszavazták a
rendeletet és évek óta beadják a beszámolójukat, hirtelen teljesen másképpen értelmezik a
törvényt és a rendeletet; egyesek nem a saját munkájukat részletezik, hanem mások
munkáját vagy személyét becsmérlik; egyesek meg szimplán hazudnak benne.

Az én beszámolóm mindig a munkámról szólt. Nem minden szerepel a most következő
listában, amivel 2023-ban foglalkoztam, de azt gondolom, hogy ennél részletesebb már nem
lehet: közzéteszem a naplómat, anonimizálva a benne név szerint szereplőket.

Január
2023.01.01. vasárnap

● Megkértem anonimizált név, hogy szedje le a városi koronavírus weblapot és
irányítsa át a sima erd.hu-ra, amit meg is tett még aznap.

● Megkértem anonimizált név, hogy ha van valahol hivatkozás a városi koronavírus
weblapra az erd.hu-n, akkor azt szedje le.

● Frissítettem a csőtörés térképet a 2022. decemberi csőtörésekkel.
● anonimizált név küldött egy linket, hogy mi a főkertész dolga és miért jó, ha van

ilyen egy településen.

2023.01.02. hétfő
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● anonimizált név jelezte, hogy Érd Alsónál a Budapest felé menő oldalon van egy
villanyszekrény, aminek a fedelét valaki letépte. Felhívtam az ELMŰ bejelentőjét és
jeleztem nekik.

● anonimizált név jelezte, hogy tesztelhetjük az ÉTH zöldjárat-naptár és térkép
webalkalmazását.

2022.01.03. kedd
● Megküldtem emailben az észrevételeimet az ÉTH zöldjárat-naptár és térkép

webalkalmazáshoz anonimizált név.
● Megkérdeztem emailben anonimizált név, hogy a különféle utcalistáknál tudunk-e

automatikusan feldolgozható adatokat kérni, pl nem “Aba utca 1-végig”, hanem “Aba
utca 1-23” és hasonlóan a “páros” és “páratlan”.

● Öles léptekkel haladok a képviselői beszámolóval, annak hála, hogy mindent
időben összekészítettem és összeboronáltam,

2023.01.04. szerda
● Az ÉTH kitette a Facebook oldalára, hogy egyes helyeken megváltozott a

szelektív-hulladék szállítási időpontja. Még nem minden területhez vannak fent az új
időpontok, dolgoznak rajta.

● Elkészültem a bővített képviselői beszámolóval.

2023.01.05. csütörtök
● Elküldtem a Szervezési Osztálynak a képviselő beszámolót. Végül a bővített

változata lett a befutó. Utána kitettem a weblapomra is, és a benne említett dolgokat
be is linkeltem.

2023.01.06. péntek
● anonimizált név visszajelzett, hogy Érd Alsónál a villanyszekrényt megjavították.

Két MÁV automatát is tönkretettek, abból is az egyiket javították, a másik egyelőre
nem jó, mert kijelzőt kell benne cserélni.

● Megérkezett az elszállított éves zöldhulladék mennyisége havi bontásban.
● Elég hosszan beszélgettem anonimizált név a városról, rendről, elvárásokról,

nehézségekről. Alapvetően egyetértünk, csak nekem nagyobb rálátásom van a
hivatal (nem)működéséről.

2023.01.07. szombat
● anonimizált név egy pár perces képviselői riportot beszéltünk meg.

2023.01.08. vasárnap
● A városi megemlékezésen nem vettem részt, mert a Szabadulás nélkül

megemlékező séta és szabadtéri töri óra, érettségizőknek sétán vettem részt.
● Bejelentettem a Járókelőn, hogy az Alispán-Mária találkozásánál megint félig

kidöntöttek egy oszlopot.

2023.01.09. hétfő
● anonimizált név üzent Facebook üzenetben, hogyan tudná elképzelni a szobrot.
● anonimizált név ismét elküldte a városi díjakra jelölésre felhívó emailt.
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● Kaptam egy furcsa emailt az ÉKFI-től, hogy a Báthory utcában bejelentett fanyírást
el kell halasztani. 2021 szeptemberében kértem meg őket.

● Szintén az ÉKFI-től jött, hogy a Meseház mögött a falevelekkel kapcsolatos munkát
nyilvántartásba vették. Ezt 2020 októberben küldtem el. Szerintem valami gond lehet
a rendszerükkel, vagy újra előkerültek az emailek, amiket küldtem, mert ez több, mint
gyanús.

● anonimizált név és anonimizált név megpróbáljuk összehozni a szolgálati lakás
megnézését a közeljövőben.

● anonimizált név megbeszéltük a holnapi kis interjú részleteit.

2023.01.10. kedd
● Nincs nagy eső, csak folyamatosan esik, a Diósdi úti aluljáróban pedig megint gyűlik

a víz.
● anonimizált név lemondta az interjút, esik is meg szél is van.
● Beszéltem is anonimizált név, igyekszünk a héten vagy jövő héten összehozni a

lakás megnézését.
● anonimizált név kérdezte, hogy milyen állapotban a HÉSZ, mert el szeretné adni a

házát és nem tudja, hogy várjon-e addig.
● anonimizált név felvetette egy Károly Róbert plasztika készítését a présház elé,

megyek tovább az ötlettel anonimizált név felé.
● anonimizált név ismét jelezte, hogy befolyik hozzá a víz, reggel felhívom az ÉKFI-t,

mert valószínűleg még nem jutottak el oda.

2023.01.11. szerda
● anonimizált név beszélgettünk a civil alapról, hogy a takarékosság jegyében ezt

valószínűleg nem írjuk ki idén, de én küzdeni fogok érte. Szintén vele tervezgetjük a
Kertváros lapban megjelent Érdem mellékletek külön kiadásának lehetőségét.

● Beszéltem ÉKFI-vel a Felügyelő utca problémájáról, elvileg a hétre van
beütemezve. Ezt jeleztem anonimizált név is.

● Kipróbáltam az Ingyenes zebra teszt önkormányzatoknak! alkalmazást az egyik
Budai úti átkelővel.

● anonimizált név is szeretne az Érdi családok könyvből, de nem tudom, hogy
lesz-e utánnyomtatás.

2023.01.12. csütörtök
● anonimizált név megint tervezzük az interjút.
● anonimizált név felhívta a figyelmemet a ShareWaste alkalmazásra. Utána

szeretnék olvasni, mi ez pontosan, hogyan működik és hogy használhatjuk-e valami
jóra és érdekesre.

● A Magyar Földrajzi Múzeum meghívott a Magyar Kultúra Napján tartandó
előadásokra.

2023.01.13. péntek
● anonimizált név, aztán anonimizált név megbeszéltem, hogy a kisinterjút hétfőn

zongorázzuk le.
● Rendkívüli közgyűlés lesz január 19-én.
● Hétfőn képviselői frakcióülés.
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● anonimizált név beszéltem a gyógyszertárról, hétfőn beszélek anonimizált név,
hogy mi legyen az első lépés.

● Meghívó jött a Szociális és Egészségügyi Bizottság, a Köznevelési, Művelődési
és Ifjúsági Bizottság és a Pénzügyi Bizottság ülésére jövő hét szerdára illetve
csütörtökre.

● anonimizált név hívott, hogy még nem volt kint az ÉKFI.

2023.01.14. szombat
● anonimizált név emailt írt a Felügyelő utcai beázás miatt.
● Meghívó az Érdi Galéria Téli tárlatára.

2023.01.15. vasárnap
● Megnéztem a ShareWaste weboldalt és mobilalkalmazást és egyből készítettem is

egy kis leírást róla.
● Elkészítettem az aktuális vagyonnyilatkozatot..

2023.01.16. hétfő
● anonimizált név beszéltem arról, hogy milyen címnyilvántartásokhoz fér hozzá,

azzal a céllal, hogy esetleg az orvoskeresőt tovább lehetne fejleszteni. Nem csak az
szerepeljen például, hogy “xy utca 1 - végig”, hanem konkrétan “xy utca 1-51” és azt
már fel tudjuk bontani konkrét házszámokra. Ha ezt meg tudnánk oldani minden
közzétett listán, akkor szépen kiadná az egyes címekhez tartozó adatokat.

● Közzétettem a Komposztáló közösség - ShareWaste című blogbejegyzésemet,
Facebookon meg is hirdettem.

● anonimizált név és anonimizált név felvette a 3 percesre szánt, 3 helyszínen, 3
újdonságról szóló riportot az ÉrdTV számára.

● anonimizált név hívott ismét a szolgálati lakás miatt, hogy most B héten dolgozik,
ezt vegyük figyelembe.

● Kinyomtattuk, aláírtuk a vagyonnyilatkozatot.
● Képviselői frakcióülés.

2023.01.17. kedd
● A részönkormányzatok munkáját is el kellene kezdeni, kértem anonimizált név,

hogy tartsunk alakuló ülést és kezdjük el a gyógyszertárak kérésének és kiírásának
előkészítését.

● anonimizált név hívott, hogy Szervezési osztállyal kell rendezni, hogy mikor
legyen, hol legyen a részönkormányzati ülés.

● anonimizált név egyik nap erre fog járni, beadja az órát.
● anonimizált név hivatalossá tetettem a szolgálati lakás kérését, leírtam neki, mit

kellene küldenie, kinek.

2023.01.18. szerda
● A Diósdi úti aluljáró tele van vízzel, mert a MÁV szivattyúi felmondták a szolgálatot.
● Felhívtam az ÉKFI-t, hogy mi a helyzet a Felügyelő utcával, visszajelzést ígértek.
● anonimizált név megkértem, hogy trombitáljuk össze a gyógyszertárasokat, hogy ki

és hol nyitna a részönkormányzat területén gyógyszertárat, hogy már oda tudjuk
kérni az engedélyt.
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● anonimizált név is beszéltem gyógyszertár ügyben, délutánonként, 3-4 után neki
általában jó a részönkormányzati ülés.

● anonimizált név elküldte a kérelmét a szolgálati lakásra.

2023.01.19. csütörtök
● Felügyelő miatt megint beszéltem ÉKFI-vel, nem sikerült beszélni vezetővel, mert

egyéb csapadékos ügyekkel foglalkoznak. Kimentem, találkoztam anonimizált név,
lefényképeztem a helyzetet és továbbítottam az ÉKFI felé a képeket. Az ÉKFI
homokzsákokat tudna kitenni, de nem értem, azt hogyan, miként. Közben
anonimizált név olyat szeretne, mint a Sárd utcánál, egy kis padkát, de azt csak
aszfaltos útra lehet.

● anonimizált név beszéltem telefonon, az Arany-Petőfi sarkán is gyűlik a víz. Az
ÉKFI ezt nem tudja kiszivattyúzni, azt mondták, hívjam fel a Katasztrófavédelmet.

● anonimizált név is beszéltem az Arany-Petőfi kereszteződésről, aztán anonimizált
név beszéltem, hogy mennek ki szivattyúzni, találkozzunk ott. Végül nem lett
szivattyúzás, megbeszéltük anonimizált név, hogy figyelem, kiönt-e, vagy közel
kerül-e hozzá. Este megnéztem, az eső elállt, kezdődik a szikkadás.

● anonimizált név beszéltünk, hogy maradjon az orvoskereső, mert egyrészt ez a
háziorvosi átalakítás minket kevésbé érint, másrészt ez a lakosoknak készült, akárki
is van az önkormányzatnál vagy a kormánynál.

● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottság ülés.
● A Szociális és Egészségügyi Bizottság ülésen nem vettem részt.

2023.01.20. péntek
● Csőtörés a Liszt Ferenc utcában.
● A Petőfi-Arany sarkon megint megnéztem a szikkasztókat, mintha már menne le a

víz. Az Arany Jánoson kifelé is van még jó pár, ami majdnem tele van.
● A Diósdi úti aluljárót fél sávon megint lezárták, hogy kitakarítsák a szivattyúházat.

2023.01.21. szombat
● Letöltöttem és átnéztem a Pénzügyi Bizottság és a Közgyűlés anyagait.

2023.01.23. hétfő
● Leszedtem az SZJA 1%-ra jogosult civil szervezetek listáját és elkezdtem

feldolgozni.
● Facebookra kitettem a Járókelő tavalyi statisztikáját, kicsit provokatív szöveggel.

Elkezdtem a tervezést a kampányról, készítettem is egy meme-et.

2023.01.24. kedd
● Befejeződött a komposztálós FB bejegyzésem hirdetése: 10e megjelenés, 6.7e

elérés, 139 reakció, 229 kattintás, 20 megosztás. Az oldalon nem láthatóak a
donornak jelentkezők, hostból pedig egy új van. Totális érdektelenség, mindenki csak
szabadulni szeretne a zöldhulladéktól, nagyvárosi hangulat.

● anonimizált név jelezte, hogy az egyik városi díjra jelölni fogják anonimizált név és
megkért, hogy támogassam, amit természetesen megteszek.

● Előkészítettem a nyugdíjasok számára építményadó kedvezmény módosító
előterjesztést.
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● Pénzügyi Bizottsági ülés, megint megy a szakmai munkának mondott
személyeskedés, a nem is burkolt odamondogatás.

● anonimizált név beszéltem, ő a DiDi (Diósdiak Diósdért) egyik szervezője. Nekik is
van orvoskeresőjük, de integrált a képviselőkeresővel. Megbeszéltem egy találkozót
anonimizált név, aki készítette.

2023.01.25. szerda
● anonimizált név emailben felemlegette az Európai Mobilitás Hetet, ami majd

megint valamikor szeptemberben lesz.
● anonimizált név beszéltünk a Járókelő felfuttatásáról Érden, adnak majd grafikai

anyagokat, konzervszöveget és hasonlókat.
● Meghívó holnap reggelre rendkívüli Pénzügyi Bizottsági ülésre.
● anonimizált név a pályázatos LED-izzók csomagolását és szétosztását szervezi.
● Nagy frakcióülés

2023.01.26. csütörtök
● Közgyűlés
● Leadtam a vagyonnyilatkozatomat a Szervezési Osztályon.
● Elkészítettem egy Doodle-t a csapatnak a LED csomagolásra jelentkezésre.

2023.01.27. péntek
● anonimizált név belekavarodott a Doodle-be. Szerintem ez nem egyedi,

legközelebb talán Google Űrlappal lehetne megoldani.
● anonimizált név szólt, hogy a térinformatikai térképre felkerültek a gyógyszertárak

és a településrészi önkormányzatok is.

2023.01.28. szombat
● Feldolgoztam a közgyűlés felvételét a blogomra.
● Elkértem anonimizált név a mostani SZMSZ első változatának szavazásának

eredményét: ki hogyan szavazott.

2023.01.30. hétfő
● anonimizált név megküldte a kért ülés jegyzőkönyvét.
● Az Érd Arénában a csapattal eligazítást kaptunk, hogyan is lesz a LED égők

csomagolása.
● További jelentkezések és szervezés a csomagolással kapcsolatban.

2023.01.31. kedd
● anonimizált név kérdezte, hogy a Festal melletti lakóparkot tényleg

megszavaztuk-e. Elmondtam neki, hogy a vita nagy része politikai és egyszer
lekerült a napirendről, egyszer pedig nem szavazta meg a közgyűlés.

● Még mindig mennek a jelentkezések és a szervezés a LED csomagolással
kapcsolatban.

Február
2023.02.01. szerda
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● Lemondások, újabb jelentkezések a LED csomagolással kapcsolatban.
● Beszéltem anonimizált név, a héten jó lenne, ha lenne valami mondás a szolgálati

lakásról. anonimizált név beszélve kiderült, hogy elindult a folyamat, a hivatal fogja
keresni egyeztetésre.

● 2023-as csőtörés térkép elkezdése.
● anonimizált név megbeszéltük, hogy szombat reggel találkozunk a Báthory

utcában, ahol a járdát szeretnék megcsináltatni / megcsinálni.
● LED-csomagolás, szépen haladtunk, még egy napi munka van hátra.
● Elkészítettem a LED kiosztásra jelentkezés űrlapját.
● anonimizált név megerősítette a meghívót a diósdi összejövetelre, ahova végül

munkaügyek miatt nem tudtam elmenni.

2023.02.02. csütörtök
● anonimizált név megint elbeszélgettünk, kérdeztem ÉKFI-t, hogyan tudnánk

továbblépni.
● anonimizált név hivatalosan is a Járókelő tagja lett, kicsit beszélgettünk.
● Megkértem anonimizált név, hogy telefonálják végig az érdi gyógyszerészeket,

hogy kinek lenne hajlandósága a két településrészi önkormányzat területén egy új
gyógyszertárat nyitni.

2023.02.03. péntek
● Megint voltam LED-csomagoláson, be is fejeztük, következő hétfőtől az osztás jön.

Ennek szervezése folyamatban.
● Kitettem a településrészi önkormányzatokat a Facebook oldalamra, lett is kisebb

értetlenkedés.
● anonimizált név visszajelzett, hogy elkezdik felmérni a gyógyszerészeknél, hogy ki

nyitna a településrészi önkormányzatok területén új gyógyszertárat.

2023.02.04. szombat
● Sétáltam egyet anonimizált név, aki a Báthory utca járdáját szeretné helyrehozni.

Van egy nagy fája is, aminek az egyik ága a villanykábelek felett van, ennek is
utánajárunk, mit lehetne tenni.

● Megy a LED izzók átadásának szervezése.

2023.02.05. vasárnap
● LED izzók kiosztás szervezése.

2023.02.06. hétfő
● LED izzók kiosztás szervezése.

2023.02.07. kedd
● LED izzók osztás: beugrottam egy műszakra, mert úgy nézett ki, hogy kevesen

leszünk. Elég jól haladunk, 300 közeli a Polgárok Házában az átadott csomagok
száma, az összesen 800 egynéhányból.

● Élesítettem az SZJA 1%-os blogbejegyzésemet.

2023.02.08. szerda
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● anonimizált név beszéltünk a gyógyszertárakról, jövő héten megszervezzük a
településrészi önkormányzat első ülését.

● anonimizált név beszélgettünk a Járókelő népszerűsítéséről Érden.
● anonimizált név írt az ÉKFI-nek, hogy a Kossuth Lajos - Arany János

kereszteződésben mindkét oldalon megsüllyedt az úttest.

2023.02.09. csütörtök
● LED izzók osztása a Parkvárosi Közösségi Házban.
● anonimizált név a zebra-helyzetet kifogásolta a Kossuth Lajos-Szent István

kereszteződésben. A környéken két zebra terve is kész, indulhat a kivitelezési
közbeszereztetés.

2023.02.10. péntek
● Megy tovább a LED osztás szervezése.
● Ennek örömére ma mentem is a Polgárok Házába, esti műszakra LED osztásra.

2023.02.11. szombat
● Megy tovább a LED osztás szervezése, közben egész nap a Polgárok Házában

voltam osztani.

2023.02.12. vasárnap
● Nem megy az erd.hu weblap, írtam anonimizált név.
● anonimizált név a csőtörés hírlevélre szeretett volna feliratkozni, de megakadt, ezért

FB üzenetet küldött, átsegítettem a folyamaton.

2023.02.13. hétfő
● anonimizált név jelezte, hogy a nagy postán nem lehet illetékbélyeget kapni. Mivel

van itt egy bíróság, ez lehet, hogy nem túl jó. anonimizált név ír a Postának, hogy jó
lenne tartani némi bélyeget.

● Frakcióülés

2023.02.14. kedd
● Gyógyszertárak miatt beszéltem anonimizált név, hogy mi a következő lépés.
● anonimizált név kérte segítségemet, mert az árokban jön fel valahonnan a víz. Nem

csatornának néz ki, nem koszos, még az is lehet, hogy talajvíz, vagy valami csermely
tört fel.

● anonimizált név beszéltem a Festal-épületről.

2023.02.15. szerda
● anonimizált név beszélgettünk a Járókelő népszerűsítéséről Érden, egyelőre online

felületen, és megpróbálkozunk egy önkéntes interjúval is.
● Délutáni műszak LED-osztásnál.

2023.02.16. csütörtök
● anonimizált név beszélt az iroda, elvileg rendben van, várom az előterjesztést a

közgyűlésre.
● Megint beszéltem anonimizált név a gyógyszertárakról, jövő héten lesz egy

megbeszélés ebben a témában.
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● Esti műszakban LED osztás.

2023.02.17. péntek
● anonimizált név hívott, hogy az őszi murvázás után a maradék az

esővíz-elvezetőben landolt és eltömítette a kanyart a Gyula utca sarkán. Kértem az
ÉKFI-t, hogy ezt takarítsák el.

● anonimizált név a Vörösmarty útról megbeszéltünk egy találkozót a polgárok
házában hétfő 5-re.

● Megint LED osztás, meg kis szervezés, hogyan fejezzük be, mert még kb 200
csomag van.

2023.02.19. vasárnap
● Bizottsági és közgyűlési előterjesztéseket olvastam.

2023.02.20. hétfő
● LED osztás szervezése.
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés.
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés.
● Találkoztam anonimizált név, 90 napon belül ki kell költöznie a mostani lakásából.

Önkormányzati szociális lakás sajnos nincs, körbekérdezek, hátha van valakinek
viszonylag olcsón albérlete számára.

● A Gazdasági Bizottság elkezdte rendezgetni az önkormányzati lakásokat,
anonimizált név biztosan hozzájut egyhez a következő hónapban.

● Megbeszéltük egy találkozót a gyógyszertárak ügyében.
● anonimizált név keresett meg patkányirtás ügyében. Közterületen van szervezett,

központi, de a kerítésen belül csak ajánlott egészségügyi kártevőirtók vannak.
● Kicsit zsizsegtünk a közösségi költségvetéssel, de a mi változatunk sincs még

bemutatható formában.

2023.02.21. kedd
● anonimizált név elküldtem a Báthoryban álló fát, hogy mit tudnánk vele kezdeni.

anonimizált név is beszéltem, hogy egyelőre a járda nem, de nem felejtem el, a fát
pedig próbáljuk intézni.

● Holnap lesz az első megbeszélés fiókgyógyszertár témában.
● Beszéltem anonimizált név az Arany-Kossuth kereszteződésben épülő

társasházról, ahol az Arany felőli részen a bejárót kibővítették a szikkasztóárok
kárára, és a Kossuth felé is építettek egy kaput, ott mi lesz a szikkasztóárokkal?

● Pénzügyi bizottsági ülés
● Járókelő találkozó

2023.02.22. szerda
● Emailt kaptam a Megoldás Mozgalomtól, hogy szívesen együttműködnének.
● Egyeztetés a Humán Osztállyal és a Szervezési Osztállyal a fiókgyógyszertárak

nyitásáról. anonimizált név nem tudott ott lenni, neki elmondtam, miben egyeztünk
meg, összehívjuk a településrészi önkormányzatot és meghozzuk a döntést, hogy az
bemehessen a márciusi közgyűlésre.

● Városüzemeltetésnél van az ügy a Kossuth-Arany sarok szikkasztóárkai miatt.

9



2023.02.23. csütörtök
● Email anonimizált név, amiben az Áfonya-Bükkfa utca kereszteződésébe kamerát

kér, hogy az ottani illegális autószerelést fel tudják számolni.
● Közgyűlés.

2023.02.24. péntek
● Email anonimizált névl a Törcsvári utca egyirányúsításáról.
● Mindenkivel beszéltem a Dombosváros-Tusculanum településrészi önkormányzat

tagjai közül, március 6 hétfő, 13 órára próbáljuk belőni az első ülést, Szóltam a
Szervezési Osztálynak is, elindítjuk a folyamatot.

● anonimizált név üzent Facebookon, hogy reméli megmarad a víztorony a Tolmács
utcában.

● anonimizált név keresett megint a csapadékvízelvezetés miatt, az ÉKFI az
időjárástól függően hamarosan ígéri az intézkedést.

2023.02.25. szombat
● anonimizált név kérte a víztoronyról szóló szakértői véleményt, elmondtam neki,

hogy én mindig minden anyagot közzéteszek, ezt is megtalálja.
● anonimizált név a Zoltán utca elejének javítását kéri, ahol a közműveket

bevezették a társasházhoz. Megkérdeztem a Városüzemeltetéstől, hogyan tudnánk
segíteni, valami tartósabb megoldást találni.

● Elkészítettem és kitettem a közgyűlési összegzőmet.

2023.02.26. vasárnap
● Elkészítettem az Érdi Újság hírlevélre és a Csőtörés hírlevélre feliratkozás

egyszerűbb módját.

2023.02.27. hétfő
● Megírtam az előterjesztést a fiókgyógyszertárhoz a településrészi önkormányzathoz.

Elküldtem a Szervezési Osztálynak és a Humánpolitikai Osztálynak, hogy
segítsenek kipofozni és véglegesíteni.

● anonimizált név beszéltem az ÉKFI-vel történt egyeztetéseimről, kicsit
megnyugodott.

2023.02.28. kedd
● anonimizált név egyeztettem, hogy volt kint az ÉKFI. Azt mondja, hogy az

otthagyott murvát elvitték, de különösebben nem tették rendbe az árkot.
● anonimizált név emailben említette, hogy a Vörösmarty utcára jó lenne

fekvőrendőr, ezt nem tudjuk megtenni. Szintén említette az Érd felsői lépcsőnél lévő
járdát.

Március
2023.03.01. szerda

● anonimizált név beszéltünk egy Érd Körbe - Járókelő együttműködésről.
anonimizált név elküldtem egy általános Érd Körbe leírást, hogy tudják, mibe
kellene bekapcsolódni.
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● Telefont kaptam, hogy az Arany-Kossuth kereszteződésben beszakadt az út,
Városüzemeltetést megkértem, hogy menjenek ki megnézni, intézkedni, lezárták.

● Szervezéssel és Humán osztállyal lebeszéltem a gyógyszertáras előterjesztést,
kiküldik a meghívót a hétfői ülésre. anonimizált név kiegészítené, hogy a
lakosságszám miatt is szükség van rá, ezt majd kiegészítésképpen elmondja hétfőn.

2023.03.02. csütörtök
● Megint jött egy városkártyás ajánlat, megírtam róla a véleményemet.
● Kis beszélgetés a szolgálati lakásról anonimizált név a Szivárvány óvodából.
● anonimizált név NDI Önkormányzati workshopon volt, írt róla egy rövid ismertetőt.
● anonimizált név átküldött egy cikket, hogy megtelt az agglomeráció.

2023.03.04. szombat
● Frissítettem a weblapomon a projektek aktáit és anyagait, ahol lehetett.
● anonimizált név pár általános témában ajánlott egy cikket.
● anonimizált név elkezdtünk beszélni az Érd felsői zebráról.
● anonimizált név küldött videót a Sándor utca elejéről és az Erkel utcáról, hogyan

parkolnak ott a kocsik. Csak azt tudtam neki válaszolni, hogy nem tudom
megváltoztatni a hivatalt, hogy ellenőrizzék ezeket a területeket és büntessenek,
ezért élek olyan melléktevékenységekkel, mint például a Zoltán utcai segítő tükör.

2023.03.05. vasárnap
● Megírtam a Civil alap rendelet módosító indítványt.
● Tovább dolgoztam a közösségi költségvetésen, amit egyből át is neveztem

részvételi költségvetésre.
● anonimizált név segítséget ajánlott az Érd felsői zebra ügyében.
● anonimizált név visszahívtam, megnyugodott.
● Megrendeltem a Százhalom Kalendárium 2023-at, mert van benne egy cikk a

hamzabégi ütközetről.

2023.03.06. hétfő
● Dombosváros-Tusculanum Településrészi Önkormányzati ülés, fő téma a

gyógyszertárak.
● Képviselői frakcióülés

2023.03.07. kedd
● Reggeli szemétszedés az Apály utcában.
● anonimizált név panaszkodik a sarki kocsma miatt. péntek reggel megyek

megnézni, felmérni a problémáit.
● A Járókelőn az egyik bejelentésnél a Főépítészi osztálytól megint ilyen “adja meg

a bejelentő elérhetőségeit” választ kaptunk. Ezt megreklamáltam náluk.

2023.03.08. szerda
● anonimizált név felhívta a figyelmemet, hogy Érd alsó megint nagyon szemetes.

2023.03.09. csütörtök
● Elkezdtem olvasni a anonimizált név által küldött anyagokat a gyalogos

közlekedésről.
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● anonimizált név szólt, hogy végül is csőtörés volt a kis tócsa, az ÉTV megoldotta.

2023.03.10. péntek
● Megnéztem az ÉTV által helyrehozott Petőfi utcai vízvezetéket.
● Beszéltem anonimizált név, a jegyzőhöz irányítottam, hogy kérjen birtokvédelmet.
● Járókelőn bejelentettem a Madách utcai építkezésnél a sunyin elterített építési

hulladékot, a Miklós utca elején a nyitott szennyvízcsatornát és a szemetet.
● Beszéltem anonimizált név, hogy szombat estére kellene az 5000 karakteres

képviselői beszámoló, mert anonimizált név nem valószínű, hogy leadja a rövidített
változatot és akkor én jönnék.

● A Főépítészi osztály küldött rendes és konstruktív választ is a Járókelős
bejelentésre.

2023.03.11. szombat
● Megvan a rövidített képviselői beszámoló, elküldtem anonimizált név.
● Folytatom a gyalogos közlekedési anyagok olvasását.
● Írtam a FreeSportParknak, hogy szeretnénk együttműködni a szabadtéri

kondiparkjainkkal. Kérdeztem, hogyan juthatnánk hozzá a QR kódjaikhoz, amik a
videókhoz vezetnek.

2023.03.12. vasárnap
● anonimizált név közlekedésről, zebrákról, bringáról, nehézségekről beszélgettünk.
● Átnéztem a Járókelő lezáratlan ügyeinek listáját és kb a felét meg is néztem,

Közben sajnos gyűjtöttem három új bejelentenivalót: szemét a Magdaléna utcában,
autóroncs a Poprád-Rákos sarkán és szemét az Érd felsői lépcsőnél.

2023.03.16. csütörtök
● anonimizált név szólt, hogy megvannak a településrészi önkormányzati ülés

jegyzőkönyvei, majd olvassam el és írjam alá.
● anonimizált név arra kíváncsi, mikor lesz a következő közgyűlés és hol lesz a

meghívója.

2023.03.17. péntek
● Elküldtem a Kerékpáros Miskolc Egyesület anyagait a frakciónak, mert nagyon

alaposak, hasznosak és tanulságosak.
● anonimizált név emailben keresett meg az Érd felsőnél lévő járda és esetleges

zebra ügyében.
● anonimizált név elküldte a Dombosvárosi aszfaltozandó utakat, megkértem a

többi településrészi önkormányzati tagot, hogy tegyenek ők is így.
● Jött meghívó a Szociális és a Közművelődési bizottság ülésére.

2023.03.19. vasárnap
● Megint felesleges FB vitába keveredtem anonimizált név.Vissza kellene fognom

magam, mindenki úgy ferdít, ahogy akar.

2023.03.20. hétfő
● Megint anonimizált név levelezek, adott egy jó ötletet a Bethlen-Tompa

kereszteződésre: új, vagy jobb világítás.
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● Frakcióülés
● Válaszolt a Free Sport Parks csapata, hogy az érdi edzőparkok már fent vannak a

térképen, a QR kódok kiadását pedig egyelőre szüneteltetik.

2023.03.21. kedd
● Megy az egyeztetés anonimizált név és anonimizált név, hogy az Érd Körbén

hogyan és miként jelenhet meg a Járókelő.
● Árajánlatot kaptunk a Kutyavár és Szapáry-kastély talajradaros felméréséről.
● Megkaptuk a Tehetséggondozói ösztöndíj változásainak javaslatát, kettőt

támogatok. Azzal a ponttal nem értek egyet, hogy csak Érden tanulók kaphassák
meg.

● Megnéztük a víztornyot.
● anonimizált név arról érdeklődött, hogy az Érdi Tanoda működik-e még.

Megnyugtattam, hogy igen, annyira működnek, hogy még az SZJA 1%-ot is fel lehet
nekik ajánlani. Erre emlékeztem, ezért is tudtam neki gyorsan válaszolni.

2023.03.22. szerda
● Az ÉKFI szólt, hogy holnap reggel mennek a Felügyelő utcába ezzel felhívtam

anonimizált név is.
● anonimizált név egy közterületen lévő diófáról írt, aminek a kisebb-nagyobb

elszáradt ágai hozzájuk hullanak be, átirányítottam a Városüzemeltetés/ÉKFI fel.

2023.03.24. péntek
● anonimizált név beszéltem gyorsan, egyelőre elégedett, majd az első eső eldönti,

hogy ez a töltés felé dőlés elég lesz-e a csapadékvíznek.
● Láttam anonimizált név szolgálati lakás határozatát a Gazdasági Bizottság

előterjesztései között, vele is váltottam pár szót.
● anonimizált név elküldtem a következő közgyűlés napirendjét, közzé is tettem

gyorsan.
● Volt egy baleset a Petőfi-Berzsenyi sarkán és anonimizált név felhívott, mert a

Rendőrség szerint egyenrangú a kereszteződés, a Városüzemeltetés szerint pedig
nem. Szerintem is egyenrangú már vagy négy-öt éve, de ennek most utánajárok, mi
a fene van itt.

2023.03.25. szombat
● Jegyző úrtól és polgármester úrtól megkérdeztem, mi a helyzet most a portákon

lévő ásott kutak engedélyeztetésével. Még 2020-ban elkezdtünk ezen dolgozni
jegyző asszonnyal, hogy pontosan mit kell beadni, hogyan, sablont készítettünk, ezt
megint be lehetne/kellene vetni.

● anonimizált név keresett a Kossuth utcából, hogy az ELMŰ felbontotta a
járdájukat és még nem állították helyre. Megkérdezem emailben az ÉKFI-t, hogy már
megrendelték-e tőlük a munkát és ha igen, akkor tudnak-e valami hozzávetőleges
időt mondani.

2023.03.26. vasárnap
● anonimizált név elkezdtük tervezni az első PediBusz-járatot.

2023.03.27. hétfő
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● A kutakkal kapcsolatban válaszolt a Városüzemeltetés, bár nekem nem egyértelmű,
hogy mi a helyzet, visszakérdeztem.

● anonimizált név egy Harkály utcai ingatlan tulajdonosáról kérdezett. Lekérdeztem a
tulajdoni lapot, a Nemzeti Vagyonkezelő és a MÁV tulajdonában/kezelésében van.

● anonimizált név a Felügyelő utcában csak félig sikerült megoldani a csapadékvíz
problémát. A járdán továbbra is jön a víz és elég sok ahhoz, hogy megint az ő
kertjében és pincéjében kössön ki.

2023.03.28. kedd
● Az ÉKFI válaszolt, a héten kezdik el a Kossuth Lajos utcában a járda

helyrehozását, továbbítottam az infót anonimizált név is.
● A Városüzemeltetés ismét furán válaszolt az ásott kutakkal kapcsolatban, de azért

már érthető. Felhívtam anonimizált név figyelmét a témára, hogy ezt nyomni
kellene, hogy ne év végén legyen a nagy felhördülés.

● anonimizált név hívott, mert ő volt a másik balesetes a Petőfi-Berzsenyi sarkon, a
kérdés ugyanaz: egyenrangú vagy nem egyenrangú? A Városüzemeltetés tényleg
azt válaszolta, hogy mart aszfaltos, de ezért alsóbbrendű.

● anonimizált név mozgássérült és azt nehezményezi, hogy kevés a mozgássérült
parkoló az üzleteknél (Penny, Lidl) és a Romicsnál. Február 13-án írt erről a
jegyzőnek, nem kapott még semmi választ.

● anonimizált név megnéztük a járdát, ahonnan most a szomszédjához folyik a víz,
anonimizált név. Egyébként a járdán sár van, nem takarították le és a
markolókanalas megtörte kicsit a kerítésüket is.

2023.03.29. szerda
● anonimizált név szervezzük a Járókelő népszerűsítését Érden, első alkalommal az

Érd Körbén veszünk majd részt.

2023.03.30. csütörtök
● Közgyűlés.
● anonimizált név és anonimizált név összeültünk LábBusz témában és

egyeztettünk. Átküldtem az anyagot a hivatalnak, nézzenek rá ők is, mit látnak
nehézséget, buktatót, esetleges problémát.

2023.03.31. péntek
● anonimizált név ügyét megírtam jegyző úrnak, várom a reakcióját.
● anonimizált név hívott az Imre-Gellért kereszteződés csapadékárkában felgyűlő

szemét miatt, de közben már megoldotta valaki. Vagy az ott lakók, vagy az ÉKFI
piszkálta meg és nincs gond.

● anonimizált név szeretne egy-két padot a Széchenyi térre és nagyon zavarja az
Érd alsónál lévő szemét. A térről már beszéltünk anonimizált név, felfrissítem a
témát, a szemét ügyében pedig rákérdezek, hogy nem lehet az ottani üzletek
tulajdonosait rávenni, hogy takarítsanak? Kellene nekik, mások/máshol meg is teszik,
itt is bele kellene férnie egy napi-kétnapi felsöprésnek.

Április
2023.04.01. szombat

14



● Emaileztem egyet a anonimizált név és szerinte is a mart aszfalt szilárd burkolatnak
minősül. Ezt megírtam a Városüzemeltetésnek is.

2023.04.03. hétfő
● A Városüzemeltetés továbbra is köti az ebet a karóhoz, hogy a mart aszfalt nem

szilárd burkolat.
● anonimizált név egy Ófalusi barátja kérdését közvetítette, hogy a porzó utat

portalaníthatják-e egy anyaggal. Megkértem, hogy küldje el az email címemre a
részleteket és utánanézek.

● Elküldte, anonimizált név, Pásztor köz, és az utat szeretnék bitumenes emulzióval
kezelni. anonimizált név azt mondta, hogy technikailag jó, anonimizált név is ezt
mondta, annyi csak a hozzászólásuk, hogy garanciát kérjenek, mert innentől az ÉKFI
nem tudja ezzel a technikával karbantartani.

● Ha már beszéltünk, akkor anonimizált név átbeszéltük a Felügyelő utcai
csapadékvíz-helyzetet is.

● Könyékig benne vagyunk a TeSzedd szervezésben.

2023.04.04. kedd
● Kis beszélgetés általános témákról anonimizált név és anonimizált név.
● A Diósdi úti egyik buszmegállóban összefirkálták a várót, bejelentettem Járókelőn.
● Összefuttottam anonimizált név, emelni szeretnék a könyvtár tagsági díját évi 1800

forintról 3000 forintra, cserébe ez az összes könyvtárra érvényes lenne.
● Feltöltöttem a márciusi csőtöréseket a térképre.

2023.04.05. szerda
● anonimizált név megnéztük a Sándor-Zoltán kereszteződést, illetve a Sándoron

futó járdát, ami ott ér véget, de szinte mindig parkolnak rajta és kicsit beszéltünk a
VMG közvetlen környékéről.

● anonimizált név talált két bevásárlókocsit az Érd felsői lépcsőnél. Visszatoltam a
Lidl-hez, és az aluljárónál a lifteket használtam. Nem tiszták, de nem is mocskosak
és működnek.

● anonimizált név hívott, hogy Pásztor utcai lakók keresték, hogy valaki pénzt akar
kérni az út helyrehozataláért. Ezek szerint mégsem volt annyira jól előre
megszervezve a dolog.

2023.04.06. vasárnap
● A húsvéti ételosztáshoz utaltam 10.000 forintot.

2023.04.08. szombat
● Kicsit foglalkoztam a SziaÉrd mobilalkalmazásával.

2023.04.11. kedd
● anonimizált név küldött képeket, hogy milyen jó lett az út.
● Megbeszélés a Diósdi úti aluljáró feletti terület szebbé tételéről.
● anonimizált név beszéltem, kicsit jobb már a helyzet, a szemetet eltüntették a járda

mellől, a csatornának is lett teteje. Viszont birtokvédelmit már nem tudnak helyben
kérni, mert több, mint egy éve tart és az engedélyt sem tudják, hogy kinek, mire
adták ki.
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● anonimizált név hívott, hogy a biztosító szerint is jobbkézszabály van a
Petőfi-Berzsenyi kereszteződésben.

2023.04.12. szerda
● Voltam közlekedésijogi ügyvédnél a mart aszfaltos utak alsóbbrendűsége miatt. Ő

is megerősítette, hogy a mart aszfaltos út is aszfaltos út, egyenrangúak a “normál”
aszfalttal.

2023.04.13. csütörtök
● Megírtam a Városüzemeltetésnek, hogy biztosan tévednek az aszfaltozott út

alsóbbrendűségében, de már nem nagyon érdekel, én megtettem mindent, amit
lehetett.

● Megnéztem Érd Felsőnél és a Főnök utcánál a szemetet, sajnos még mindig ott
vannak.

2023.04.14. péntek
● anonimizált név megbeszéltem, hogy jövő héten ő nem lesz, nekem kell majd a

Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottságot vezetni.

2023.04.17. hétfő
● Képviselői frakcióülés.
● Érd Körbe megbeszélés, kis kitekintéssel más témákra is.

2023.04.18. kedd
● Járókelős megbeszélés a rádiós interjúról és a hétvégi Érd Körbe kitelepülésről.

2023.04.19. szerda
● Jegyző úrral beszéltem néhány témáról.
● anonimizált név beszéltem megint a sarki kocsma ügyében.
● Megvolt az interjú a Civil Rádióban a Járókelőről és kicsit az Érd Körbéről is.
● Ha elkészül a Molnár utca, akkor kiteszünk egy Téglagyári Megálló táblát is, ma

rendeltem meg.

2023.04.20. csütörtök
● anonimizált név telefonált, hogy a Könyvkerék előterjesztés lekerült a

Közművelődési Bizottság napirendjéről.
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottság, amit most én vezettem, mert

anonimizált név nincs az országban.
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés.
● anonimizált név elküldte, hogy az Arany-Kossuth kereszteződés elkészült, ki is

tettem FB-re.

2023.04.21. péntek
● anonimizált név jelezte, hogy Érd Alsó jobb állapotban van. Már csak az üzletsort

kellene rendesen takarítani elöl-hátul.
● Megjött a Pénzügyi Bizottság és a Közgyűlés meghívója.

2023.04.22. szombat
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● Föld Napja foglalkozások a Magyar Földrajzi Múzeumban, kint voltam fényképezni.

2023.04.23. vasárnap
● Járókelős kitelepülésen voltunk az Érd Körbén.

2023.04.25. kedd
● anonimizált név kérte a közgyűlés napirendjét és anyagait.

2023.04.27. csütörtök
● Szociális és Egészségügyi Bizottság rendkívüli ülés
● Pénzügyi Bizottság rendkívüli ülés
● Közgyűlés
● Feldolgoztam a közgyűlés anyagát a weblapomra.
● anonimizált név a segítségemet kérte a Petőfi Sándor utca egyik kerítésének

ügyében.
● anonimizált név beszéltem egy újabb zöld nyereményjátékról.
● Elkértem a Szervezési Osztálytól az utolsó Gazdasági Bizottsági ülés

jegyzőkönyvét.

2023.04.28. péntek
● Megkérdeztem anonimizált név, hogy mennyivel lenne több a bevétel, ha

megemelnénk a tagsági díjakat.
● anonimizált név megírtam a zöld játék kérésemet, indítsunk egy újat.

2023.04.29. szombat
● Érdi Piknik

2023.04.30. vasárnap
● Az Érd Körbén ismét felmerült, hogy jó lenne egy közkút a Főtérre. Kértem

anonimizált név, hogy nézzük meg, telepíthető lenne-e egy biztonságosan
használható ivókút.

● Szintén az Érd Körbén merült fel, hogy több kerékpártámasz kellene a városban.
Erről is írtam pár szót, pár ötletet anonimizált név éa anonimizált név.

Május
2023.05.01. hétfő

● Elmentem a Főtérre a Szocialista Járműipar Gyöngyszemeinek
Seregszemléjére.

● Este Fülöp napi emlékező séta.

2023.05.02. kedd
● anonimizált név jelzett egy kocsit, ami kicsit meg van törve és egy helyben áll

három hete. Szólok majd a rendőrségen, hogy ellenőrizzék nem lopott-e.
● anonimizált név bejártuk az első LábBusz útvonalat a központból az Érdligeti

Általános Iskoláig.
● anonimizált név egy furán álló fát jelzett az Érd Felső P+R-ben.
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2023.05.03. szerda
● anonimizált név keresett meg, hogy egy ismerősének takarítói munka kellene.

Átirányítottam a személyzeti osztályhoz.
● anonimizált név ismét nehezményezi, hogy az ovinál lenyírták a füvet, de nem

szedték össze és náluk a sarkon gyűlik össze.
● anonimizált név a György utcából azzal hívott fel, hogy a György utcai járda rossz

állapotban van.

2023.05.04. csütörtök
● Feltöltöttem az április csőtöréseket a térképre.

2023.05.06. szombat
● anonimizált név közösen kitettük a Téglagyári Megálló táblát.

2023.05.08. hétfő
● Kitettem az Öt éves a Járókelő Érden blogbejegyzésemet.

2023.05.10. szerda
● Repülős emlékmű megbeszélés
● anonimizált név hívott megint a mozgássérült parkoló miatt.

2023.05.12. péntek
● Elküldtem a frakciónak a részvételi költségvetés tervét.

2023.05.16. kedd
● anonimizált név megbeszéltünk egy hétfői beszélgetést.
● anonimizált név megbeszéltük, hogy elkezdjük együtt az utcára, járdára belógó

ágakkal, növényekkel nyomasztani a hivatalt a Bethlen Gábor utcában.
● Megszerveztem a bejárást a Diósdi úti aluljáró feletti részhez.

2023.05.17. szerda
● anonimizált név ügyét ismét elővettem, beszélni fogok polgármester úrral a fűnyírás

után ott maradó fű miatt.
● Frakcióülés

2023.05.18. csütörtök
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés.
● Kitettem a Polgárok Házába kb a fele repülős emlékmű szórólapot.

2023.05.19. péntek
● anonimizált név beszéltünk pár projektről: mobilitás hét, Romics előtti

mozgássérült parkolók, Széchenyi téren padok.
● anonimizált név is beszéltünk pár zöld projektről, megint elindítom a “zöldjátékot”,

de most kapok segítséget is.
● anonimizált név gondja van a csatorna bekötésének intézésével, hétfőn

utánajárok, ki tudna segíteni neki.
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2023.05.20. szombat
● Elkezdtem előkészíteni a ZöldJáték 2030-at.

2023.05.21. vasárnap
● Találkozó a Diósdiak Diósdért Egyesület oszlopos tagjaival, kis eszmecsere.

2023.05.22. hétfő
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés.
● Frakcióülés.
● Elküldtem képviselőtársaimnak a mobilitás hétre vonatkozó ötleteimet.

2023.05.23. kedd
● anonimizált név beszéltem a fájáról, felvetett egy tök jó ötletet, megpróbálja a

katasztrófavédelmet.
● Levelet írtam a polgármester úrnak, anonimizált név, jegyző úrnak és anonimizált

név, hogy találjuk ki, hogyan lehetne a Romics előtt több mozgássérült parkoló.

2023.05.25. csütörtök
● Rendkívüli Szociális, Köznevelési és Pénzügyi Bizottsági ülés.
● Közgyűlés
● anonimizált név hívott a Csér utcából, hogy gréderezték az utat és most száll

mindenfelé a por.

2023.05.26. péntek
● A Diósdi úti aluljáró feletti téren jártunk, megbeszéltük a következő lépést. Jó lenne

ide a betonplacc helyett valami értelmeset alkotni.
● Elkészültem a tegnapi közgyűlés szöveges feldolgozásával, feltettem a

weblapomra.

2023.05.28. vasárnap
● Hősök napi megemlékezés.

2023.05.29. hétfő
● Kész a közgyűlés felvételének feldolgozása is.
● Foglalkoztam kicsit a mobilitási héttel.

2023.05.30. kedd
● Megbeszéltem anonimizált név a csatorna-ügyét és a városüzemeltetéshez

irányítottam, ők tudnak segíteni.

Június
2023.06.01. csütörtök

● anonimizált név beszéltem telefonon. Kicsit félreértette a Járókelős interjút, de nem
gond. A Lidl bevásárolókocsikról beszélt, Érd Felsőnél és Érd Alsónál, illetve az Érd
Felsői P+R-nél a járda melletti szemétről.

● anonimizált név tovább szervezzük a LábBuszt.
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● anonimizált név holnap találkozom, a szomszéd fája nagyon zavarja és a
szomszéddal nem tud zöldágra vergődni. A Bethlen-Báthory sarkán lévő bölcsinek
meg koszos a járdája, de nem érdekli a tulajdonost.

2023.06.02. péntek
● anonimizált név és anonimizált név találkoztam a Báthory utcában. A szomszédos

gondot megpróbáljuk jó szóval megoldani. Van még egy csipkebokor az egyik végén
és egy növényekkel benőtt járda az utca másik végén. Ezeket és a bölcsöde előtti
járda takarítást megpróbálom a jegyző úrral intézni.

● anonimizált név is összecsörötünk a Bethlenen a járdára nagyon belógó diófa
ágak miatt.

● anonimizált név elkészítettük a LábBusz igényfelmérő lapját, elküldtük az
anonimizált név, hogy sokszorosítsa és adja körbe az osztályokban.

2023.06.04. vasárnap
● Nemzeti Összetartozás Napja a Kutyavárnál.

2023.06.09. péntek
● anonimizált név hívott a Bethlen utcából, hogy a vízjavítás után még mindig nincs

helyretéve a járda, már három hete.

2023.06.11. vasárnap
● Elkészültem a közgyűlés-időbélyegzést segítő alkalmazásommal.
● Dolgoztam kicsit a zöldjátékon.

2023.06.12. hétfő
● anonimizált név beszéltem, hogy nem zavarná őket, ha a sarokra nagyobb lámpa

kerülne.
● anonimizált név jelezte, hogy Érd Felsőnél már több Lidl bevásárlókocsi van.

2023.06.17. szombat
● Mentem egy kis kört, több dolgot is szemügyre vettem, vagy elintéztem: Lidl kocsik,

Járókelős bejelentések ellenőrzése, P+R szemét és hasonló dolgok.
● Végre elkészült a 10 kérdés a Zöldjátékhoz, kicsit nehezen ment már a vége felé.

2023.06.19. hétfő
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés
● Frakciógyűlés
● anonimizált név kérdezi, hogy utcabált hogyan lehet tartani.

2023.06.20. kedd
● Pénzügyi Bizottsági ülés
● Megírtam az új zöld nyereményjáték szabályzatát.

2023.06.21. szerda
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés.
● anonimizált név hívott a Hivatalnok utcából, hogy az önkormányzati telken megint

nagy a fű, kilóg az útra a bokor, nem lehet használni a járdát. Ezt meg egy jó pár
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másikat elküldtem a jegyzőnek és a polgármesternek, hogy mit tudunk ezekkel
kezdeni, milyen lehetőségeink vannak?

2023.06.22. csütörtök
● Közgyűlés, kipróbálom az alkalmazásomat
● Városüzemeltetésről kaptam emailt, hogy a Hivatalnok utcai városi tulajdonú telek

kaszálását már megrendelték a Városgazdánál.
● anonimizált név keresett, hogy az M1-M7 szétválás után az M0-ig 100-as tábla van

és erre jó lenne figyelmeztetni a népet. Megpróbálom összeszedni az infót, hogy mi
ez pontosan, valahogy Törökbálinttal függ össze és ezzel házalni a médiában.

2023.06.23. péntek
● Jegyző úrnak és polgármester úrnak írtam egy emailt Érd Nagyállomással

kapcsolatban. Az átadása óta nincs minden befejezve, az állomás állapota is
folyamatosan romlik.

2023.06.24. szombat
● Szent Iván Éji Piknik
● Helpdesk alkalmazást nézek a hivatalnak. Nem biztos, hogy szükségük lesz rá,

hiszen van iktatórendszerük is, az is sok mindent tud.

2023.06.25. vasárnap
● Elkezdtem a zöld nyereményjáték kérdéseit felvinni Google Űrlapra.

2023.06.26. hétfő
● anonimizált név reklamál a Petőfi Sándor utcából, hogy rosszul nyírták meg az

elektromos vezetékbe belógó fáit.
● anonimizált név hívott, hogy elkezdeték a járdát helyreállítani, már csak az

aszfaltozás van hátra.
● anonimizált név beszéltem pár szót a civil pályázatról.

2023.06.27. kedd
● anonimizált név ragaszkodik egy bejáráshoz a fanyírás miatt, írok erről a

polgármesternek.
● anonimizált név megírtam, hogy a Petőfi utcában a viharban kidőlt kerítést

megjavították, megint járható a járda.

2023.06.28. szerda
● Rendkívüli közgyűlés
● anonimizált név keresett a Felvigyázó utcából, hagyatékból vannak könyvei, pár

képe és néhány bútora. Beszélgettünk aszfaltozásról, MÁV kaszálásról és néhány
egyéb dologról.

● anonimizált név elkérte anonimizált név önéletrajzát.
● Megírtam a Városgazda igazgatójának a Petőfi utcai gallyazást és váltottam pár

szót a jegyző úrral is erről.

2023.06.29. csütörtök
● Elkészültek a zöld nyereményjáték kérdőív.
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2023.06.30. péntek
● anonimizált név beszéltünk a zold.erd.hu-ról és egy lehetséges helpdesk

szoftverről.
● anonimizált név a Báthory utcában sikerült a szomszéddal megegyezni, az ágakat

levágatták, a szomszéd kifizette. Reméljük ez most már így marad, nem fog tovább
gyűrűzni.

Július
2023.07.01. szombat

● anonimizált név összeszedtük Érd Felső P+R-ben a szemetet, négy zsák lett
belőle.

● Közben egy arra járó szólt, hogy a Tompa Mihály - Erkel Ferenc kereszteződésben
kidőlt a behajtani tilos tábla, ezt megírtam a Városgazdának.

2023.07.02. vasárnap
● Véglegesítettem a nyereményjáték kiírását.
● Jeleztem a közzétételi referensnek, hogy a fogorvosi ügyelet címe nem szerepel a

város weblapján, csak a telefonszáma.

2023.07.03. hétfő
● anonimizált név keresett, hogy széthordják a kavicsokat, a babakocsisok is

nehezen mennek benne.
● anonimizált név beszéltünk kicsit a fontossági sorrendekről, hogyan lehetne és

kellene kezelni a városi ügyeket.

2023.07.04. kedd
● Visszaírt a Városgazda, hogy a Tompa-Erkel kereszteződésben visszatették a

táblát.
● A Városrendészeti osztály válaszolt a jegyzőnek küldött levelemre, felszólították a

tulajdonosokat, hogy tegyenek rendet. A Bethlenen már láttam is a fűnyírást, a többit
is ellenőrizni fogom.

2023.07.05. szerda
● anonimizált név beszélgettem, a szemetet összeszedtük Érd Felső P+R-ben, és a

Lidl kocsikat is visszatoltuk.
● anonimizált név elhoztam a könyveket, majd leadom a Könyvkeréknek.
● Megterveztem a hétvégi Járókelős útvonalat, megnézünk pár bejelentést

anonimizált név.
● anonimizált név megküldte szokásos éves levelét a pollenek miatt a Hírnök utca

végén. Kimegyek majd fényképezni, aztán elküldöm a jegyzőnek, hogy írjon egy
szívhez szóló levelet a MÁV-nak.

2023.07.06. csütörtök
● anonimizált név elesett a Bethlen járda-felbontáson, beszéltem anonimizált név is,

és telefonáltam a Városgazdának, hogy valami figyelemfelhívót tegyenek ki.
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● Leadtam a tegnap átvett könyveket a Könyvkeréknek.
● Feltöltöttem a júniusi csőtöréseket.

2023.07.07. péntek
● anonimizált név elküldtem ötleteimet a Széchenyi téri padokkal kapcsolatban.
● anonimizált név jelezte, hogy elkészült a Bethlenen a járda, már nem

balesetveszélyes.

2023.07.08. szombat
● anonimizált név körbejártunk 12 Járókelős helyszínt, 11 megoldódott, nem rossz

arány.
● Közben anyagot gyűjtöttem a következő blog bejegyzésemhez.

2023.07.09. vasárnap
● Elkezdtem írni a blog bejegyzésemet az érdi kerékpáros infráról.

2023.07.11. kedd
● Véglegesíettem a blog bejegyzésemet az érdi kerékpáros infráról és közzétettem..
● anonimizált név emailt írt az egész közgyűlésnek a Törcsvári utcáról és a

Szovátai-Sóskuti -Fütő utcai leendő lámpás kereszteződésről.
● anonimizált név ismét a György utcai járdáról érdeklődött. Nem emlékszem, erre

jött-e valami válasz, megkérdezem a Városüzemeltetést, hogy mi a teendő.

2023.07.12. szerda
● A fogorvosi ügyelet címe valahogy lemaradt a weblapról. Jeleztem és a Szociális és

Egészségügyi Osztály máris feltette.

2023.07.13. csütörtök
● Utazunk Szászrégenbe, testvérvárosi találkozóra.
● anonimizált név melletti társasháznál betemették a vízelvezető árkot. Szólt az

aljegyzőnek, valami történt, de igazából folytatták az építkezést.

2023.07.14. péntek
● Szászrégen, testvérvárosi találkozó.
● anonimizált név kérdezte, lesz-e, és ha igen, mikor lesz megint csemetefa osztás.

Valamikor lesz, de egyelőre nincs dátum, majd szólok neki, ha megtudom.

2023.07.15. szombat
● Szászrégen, testvérvárosi találkozó.

2023.07.16. vasárnap
● Utazunk haza Szászrégenből.

2023.07.17. hétfő
● Jeleztem az Érd Felsőnél lévő mosdókagylót a Városgazdának.
● Szóltam a Városüzemeltetésnek, hogy az Érd Felsői növényzet elburjánzását

kérjék számon a MÁV-on, vagy akárkié is a felület.
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2023.07.18. kedd
● anonimizált név hívott, hogy kellene egy kis segítség az anonimizált név, most

kifejezetten egy sokgyermekes család érdekében.
● anonimizált név visszajelzett, hogy megtörtént a Hírnök utca végén a kaszálás,

megköszöntem a közbenjárást jegyző úrnak.

2023.07.19. szerda
● anonimizált név beszéltem pár futó ügyről, mint például az Érd Felsői terület, meg

pár újról, mint például a gerillaakciókról.
● Megkérdeztem a Városüzemeltetést, hogy van-e valami akadálya annak, hogy a

Bethlen-Tompa kereszteződésben a közvilágítást a Bethlen felé fordítsuk, hogy az
ott átkelésre várakozó gyalogosok este jobban látszódjanak.

● Azt is megkérdeztem, hogy az Érd Felsői részen a járda és az út közé lehet-e
levendulát ültetni, ami szép, viszonylag igénytelen, egyértelművé tenné a parkolás
tiltását és esetleg még a jelenleg járdán álló vizet is elszívná.

● anonimizált név ismét írt, hogy az Alispánban kiásták, aztán megint betemették a
vízelvezető árkot.

2023.07.20. csütörtök
● anonimizált név a holnapi rendkívüli ülés napirendjére kíváncsi. Fent van a város

weblapján.

2023.07.21. péntek
● anonimizált név azt kérdezi, hogy van-e most lehetőség esővíztartályra pályázni és

mekkorára. Igazából nem emlékszem, hogy valaha lett is volna ilyen lehetőség.
● Pénzügyi Bizottsági ülés.
● Rendkívüli Közgyűlés
● anonimizált név tovább próbálkozik a víztorony ügyében.
● Kitettem a nyereményjáték szabályzatát és véglegesítettem a kérdéseket is.

2023.07.22. szombat
● Megírtam és kitettem a szokásos közgyűlési bejegyzést.

2023.07.23. vasárnap
● Megemlékezés és koszorúzás az oroszlános emlékműnél az Érdi Lengyel-Magyar

Kulturális Egyesülettel.
● Kis gazolás a Diósdi-Balatoni kereszteződésnél.

2023.07.24. hétfő
● A Péter utcánál morzsolódik az aszfalt széle. Szóltam a Városüzemeltetésnek,

szerintem ez még garanciális.
● anonimizált név ajánlottam a Tesco "Ön választ, mi segítünk pályázat" két

versenyzőjét.
● anonimizált név nem érti, hogyan lehet, hogy velük még nem írtak alá és utalták a

civil alap támogatást, míg másokkal igen.
● Megint beszéltem anonimizált név a sokgyermekes család ügyében.

2023.07.25. kedd
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● anonimizált név megírtam, amit megtudtam: három adagban lettek a civil alap
támogatások aláírva, az övéké már a Humán Osztályon van, ha még nem keresték
volna őket, akkor hamarosan keresni fogják az aláírás miatt.

2023.07.26. szerda
● anonimizált név emailt írt az összes képviselőnek a víztoronyról, hogy máshol

mennyire védik.

2023.07.27. csütörtök
● anonimizált név voltam, általános ügyekről beszélgettünk.
● A Sándor utcában kikerült egy mosdókagyló az utcára. Kitettem két Zero Waste-es

csoportba, hátha valakinek kell.
● Rákérdezek, hol tart a Mária-Alispán találkozásánál a placcal. Egyelőre úgy néz ki,

hogy megakadt.
● Kitettem a Polgárok Házába a repülős emlékmű szórólapok második részét.

2023.07.28. péntek
● Reggel a Bundáskenyérben adtam interjút a nyereményjátékról.
● 10 órakor elindult a nyereményjáték első fordulója.

2023.07.31. hétfő
● Pénzügyi Bizottság rendkívüli ülés
● Rendkívüli Közgyűlési ülés
● anonimizált név tovább szervezi az utcabált.
● Blogbejegyzés a közgyűlésről.
● anonimizált név meghívott egy beszélgetésre a közlekedésről az ÉrdFM-be,

szerdára.
● anonimizált név küldött ötletet a Mária-Alispán placchoz.

Augusztus
2023.08.03. péntek

● Lezárult a nyereményjáték első köre, 244 válasz érkezett. Kitettem a következő
kérdést. Este megvolt a sorsolás, akadozott a kép, lemaradt a videó része, pont a
sorsolás, nézem a logokat, mi lehetett a baj.

2023.08.06. vasárnap
● Szászrégeni bringásokat fogadtunk a Polgárok Házában, akik

Szászrégen-Nagykőrös-Balaton-Érd-Budapest-Szászrégen túrán vannak.
● Felhívtam anonimizált név, a nyereményjáték első nyertesét, jövő héten kiviszem

neki az esővízgyűjtőt.

2023.08.07. hétfő
● anonimizált név hívott a Hivatalnok utcából egy rozoga fa miatt. Mire

visszahívtam, már intézték a hivatallal, valaki majd kimegy megnézni, és megnyírják
vagy kivágják, az állapotától függően.
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2023.08.08. kedd
● anonimizált név keresett, két Alispán utcai beázás miatt.

2023.08.09. szerda
● anonimizált név emailt írt a Városüzemeltetés és a Városgazda felé az Alispánon

lévő esővíz elvezetője miatt, ami a vasút felé megy.

2023.08.11. péntek
● Kisorsoltam a nyereményjáték második nyertesét.

2023.08.12. szombat
● Érd Alsónál összeszedtem a szemetet, amit valaki a feljáróra öntött.
● Átadtam a nyereményjáték első két nyertesének az esővízgyűjtőt: anonimizált név

és anonimizált név.

2023.08.13. vasárnap
● Érd Felsőnél összeszedtem a szemetet, amit valaki a lépcső aljába borított.

2023.08.16. szerda
● Érd Felsőnél összeszedtem a szemetet a lépcső tetején is. Még van legalább két,

de inkább három menetre való.

2023.08.17. csütörtök
● anonimizált név beszéltem az Érd Felsőnél lévő szemétről, meg hogy belógnak az

ágak.

2023.08.18. péntek
● Nyereményjáték sorsolás és az új kérdés közzététele.

2023.08.20. vasárnap
● Reggel Szent István napi ünnepség.
● Délután kivittem anonimizált név a nyereményét.

2023.08.23. szerda
● anonimizált név rákérdezett, hogy miért van megint lezárva a levendulásnál az út.

Megint megy a hirig a tulajdonos és az önkormányzat között.
● anonimizált név a körzetemből a kormányra panaszkodott, hogy senki nem veszi

észre, hogy másra kellene a pénz, nyugdíjasok, oktatás, és így tovább.
● anonimizált név hívott, hogy ki mondta a Krause fórumon, hogy az önkormányzati

másik telek felajánlást nem fogadták el. Megnéztem a videót, ilyet nem találtam,
elküldtem neki, amit találtam.

● anonimizált név keresett, hogy a Hunyadi-Bethlen kereszteződésben a
csapadékvíz-elvezetőnél a beton rossz állapotban van.

2023.08.24. csütörtök
● anonimizált név szeretné rendbehozatni a kocsibejáróját az Imre utcában.
● anonimizált névaz érdekelte, hogy lesz-e még valami rendezvény a városban, hogy

a Pikniket lemondtuk.
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2023.08.25. péntek
● anonimizált név átküldött egy emailt és egy FB üzenetet a Riminyákin történt

balesetről és egy György utcában élőtől, amiben a családi napközit és az ukrán
vendégmunkásokra panaszkodnak.

● anonimizált név megint rákérdezett a zajvédő falra a Hírnök utca végén, én pedig
megint továbbkérdeztem, hogy állunk a tárgyalásokkal a NIF utódjával. anonimizált
név jövő héten megy az állami főépítészhez, megpróbál vele alkudozni, mert a
minisztérium erőből le akarja tudni a településrendezési szerződést.

● anonimizált név bölcsödét szeretne nyitni és arra kíváncsi, hogy SNI-s igény
van-e, mert akkor úgy írja meg a szakmai tervét. Beszéltem anonimizált név és
anonimizált név, kifejezetten SNI ilyen korban még nincs, de a korai korai
felismerésre és a szaktanácsadásra nagy igény van.

● Megint felveszem a Romics előtti mozgássérült parkoló fonalát. Megkérdeztem a
városüzemeltetést, hogy mi kell ahhoz, hogy legyen még?

● anonimizált név fasírtban van a Pumukli Óvodával, holnap kimegyek megnézni a
György utcába.

● Nyereményjáték sorsolás.

2023.08.26. szombat
● I. Kobold konferencia Diósdon.
● Jártam anonimizált név, főleg a szomszéddal van mindenféle baja. Utánanézek,

mert úgy érzem, a legtöbb dolog nem az önkormányzatra tartozik.

2023.08.27. vasárnap
● anonimizált név szólt, hogy patkányok vannak Érd Felsőnél az ovival szemben. Ezt

továbbítottam a városvezetés felé emailben.
● anonimizált név írt a Velencei-Bagoly kereszteződésnél lévő régi buszmegálló

ügyében.
● Kivittem az esővízgyűjtőt a heti nyertesnek, anonimizált név.

2023.08.29. kedd
● anonimizált név meghívott a Zoltán utca szomszédünnepére.

Szeptember
2023.09.01. péntek

● anonimizált név beszéltem kicsit a HÉSZ-ről és építési szabályokról.
● anonimizált név emailt írt az “akkumulátorüzem” és a párizsi rollerek betiltása

ügyében.
● anonimizált név elküldte beszkennelve az önkormányzat levelét anonimizált név.

2023.09.02. szombat
● Részt vettem az Érdi séta szívvel lélekkel eseményen.

2023.09.04. hétfő
● Képviselői frakcióülés.
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2023.09.05. kedd
● anonimizált név keresett a Hivatalnok utcából, hogy az aszfaltot rosszul javították,

csak rászórtak valamit, a tetejére meg köveket. Az Ellenőr és Elnök utca között a
lakók adták össze az aszfalt árát, ezért ott nincs alapja, csak simán leterítették. Az
Elnök utca és Velencei út sarkán pedig megszűnt a vízelvezetés, azóta beszakad
a föld.

2023.09.07. csütörtök
● anonimizált név email írt, hogy gyermekpszichológusra lenne szüksége, de Érden

nincs és a Szent Kristófban három hónapos a várakozási idő. Beszéltem
anonimizált név aki ajánlott két rendelést, remélem valamelyikkel sikerrel jár.

2023.09.08. péntek
● anonimizált név jelezte, hogy az Érdi Újság dobozt a Lidl parkolónál valaki

elüthette, mert majdnem a földön fekszik. Továbbítottam a megfelelő helyre.
● anonimizált név keresett, hogy a közelben magánbölcsöde nyílt és pár elem

gyanús. Átirányítottam a Humán Irodához, akik meg tudják valószínűleg vizsgálni az
engedélyeket és a körülményeket.

2023.09.09. szombat
● Érd Felső lépcsőnél összeszedtem a szemetet, aztán a Lidl bevásárlókocsikat is

vissza akartam tolni, de nem megy a lift. Érd Alsónál is összeszedtem négy zacskó
szemetet.

2023.09.10. vasárnap
● Átadtam az esővízgyűjtőt anonimizált név, az e heti nyertesnek. Ha már arra jártam,

akkor felvetette a Törcsvári utca ismét kétirányúsítását.

2023.09.11. hétfő
● anonimizált néva a Gergely - György kereszteződés pormentesítésére szólított fel.
● anonimizált név ugyanebben a témában írt emailt.

2023.09.12. kedd
● anonimizált név is beszállt a Gergely - György kereszteződés pormentesítési

kérésével.
● anonimizált név a Pál utcából egyirányúsítást kér a Töhötöm-Ferenc közötti

részre, mert nem tud a háza előtt rendesen parkolni és domb tetején van, ezért
nehezen látható be.

2023.09.13. szerda
● anonimizált név ÉTDR betekintést szeretne. Mivel az építésügy már nem városi,

javasoltam menjen be egy kormányablakba a kérésével.
● anonimizált név jelezte, hogy Érd Felsőnél elkezdték a kanyarban nyírni a

bokrokat. Reméljük ezzel a patkányok is eltűnnek.

2023.09.14. csütörtök
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● Jelzés érkezett, hogy a Gyula utcát felszórták valami porral és hogy ez nagyon nem
jó.

● anonimizált név beszéltünk a LábBuszról, hogy az SZMK elnökével beszélve
lenne rá igény, Most ebből az irányból közelítjük meg.

2023.09.15. péntek
● anonimizált névszólt, hogy a jelzett Érdi Újság doboz megint rendben van.
● Hetedik kör nyereménysorsolás, a nyertes anonimizált név.
● anonimizált név ismét írt a Hírnök utcai zajvédő fal miatt.

2023.09.18. hétfő
● Frakcióülés.

2023.09.19. kedd
● Megint rákérdeztem az Imre utcai kocsibejáróra.
● Megint rákérdeztem a Romics mozgássérült parkolójára.
● anonimizált név kér árajánlatot a növényes-ülőkés installációra a Mária-Alispán

találkozásába.

2023.09.21. csütörtök
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés

2023.09.22. péntek
● Nyereménysorsolás

2023.09.25. hétfő
● Jöhet a pótnyertes, mert a pénteki nyertes sajnos nem érdi.

2023.09.26. kedd
● Beszéltem a pótnyertessel, pénteken adom át az esővízgyűjtőt.

2023.09.28. csütörtök
● Közgyűlés

2023.09.29. péntek
● Nyeremény átadás anonimizált név.
● anonimizált név beszélgetés, hogy mit tehet a szomszéddal. Azért az óvoda

tornacsarnokának még én is utánanézek.
● Új nyereménysorsolás, a nyertes anonimizált név.
● Este ment a driftelés a Rómer Flóris téren, megkérdeztem a városrendészetet,

hogy az itteni kamera segítségével tudunk-e valamit kezdeni.

Október
2023.10.01. vasárnap

● Szeptemberi csőtörések térképre importálása.
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● Írtam egy puhatolózó emailt a Víz Koalíciónak.
● Szervezem a nagy hulladékos blogbejegyzésemet, elsőnek az ÉTH-val fogok

beszélni, anonimizált név.

2023.10.02. hétfő
● A drifelővel nem tud mit kezdeni a városrendészet, mert nem látszik a

rendszámtábla.

2023.10.04. szerda
● anonimizált név beszéltem a Víz Koalíciótól, szerintem nagyon jó dolgokat

művelnek, jó lenne csatlakozni.

2023.10.05. csütörtök
● Beszéltem kicsit anonimizált név a Hírnök utca végéről, zajvédő falról,

parkosításról.
● anonimizált név és főleg munkatársnője anonimizált név nagy segítséget adott a

következő blog bejegyzésemhez, ami a Sas utcai hulladékudvar új, MOHU szerinti
működésével kapcsolatos.

2023.10.06. péntek
● Reggel a Városüzemeltetésen kezdtem, átbeszéltük a Pál utca problémáját.
● anonimizált név megint összeveszett a szomszédjával, elirányítottam a

rendőrséghez, mert ezzel nem lehet mit kezdeni önkormányzati szinten.

2023.10.07. szombat
● Magyarok Érdi Vására
● anonimizált név átadtam a nyereményét.

2023.10.09. hétfő
● anonimizált név megbeszéltem egy találkozót a Pál utca ügyében.

2023.10.10. kedd
● anonimizált név megbeszéltük, hogy kicsit kitakarítjuk az Arany-Deák

kereszteződést vasárnap.

2023.10.11. szerda
● anonimizált név egyeztettünk a Pál utca és a Péter utca egyirányúsításáról.
● Kikerült a hulladékudvarokkal és hulladékátvevőkről szóló blogbejegyzésemet.

2023.10.12. csütörtök
● Elmaradt a Részvételi Költségvetés megbeszélés miattam. Áttettük a jövő hétre.

2023.10.13. péntek
● anonimizált név arra kíváncsi, hogy az "Idősen, aktívan Érden" és konkrétan egy

munkatársnő miből kapja a pénzt, a fizetést, mert egyesek azt terjesztik, hogy ez
kormányzati pályázati pénz.

● Megtartottam az extra sorsolást a nyereményjátékhoz.
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2023.10.14. szombat
● Válaszoltam anonimizált név, miért értelmetlen ez az egész kormány

pénze-önkormányzat pénze téma.
● Kimentem az Első Nagy Érdi Sportágbörzére.
● Kinéztem az Első Érdi Sörfesztiválra.
● Beszélgettem kicsit anonimizált név, a bölcsődéről meg a Bethlen-Hunyadi

kereszteződésről.
● Az Arany-Deák kereszteződés megtisztult, nem kell holnap takarítani.

2023.10.17. kedd
● Elkészültem a Víz Koalíciós csatlakozási javaslattal, megküldtem anonimizált név.
● Átadtam anonimizált név az extra-extra nyereményét.

2023.10.18. szerda
● anonimizált név írt a klímaváltozásról és a MásFélFok klímainformációs portálról.
● anonimizált név beszéltem néhány frakciótémáról.

2023.10.19. csütörtök
● Közösségi Költségvetés megbeszélés anonimizált név, anonimizált név és

anonimizált név. Szóba került a közösségi parktervezés és a Víz Koalíció is.
● anonimizált név kapubejáróját felbontotta valamelyik com és elvileg mára ígérték,

hogy helyrehozzák. Holnap megint felhívom, hogy történt-e valami.
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés.
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés
● Frakcióülés

2023.10.20. péntek
● Az utolsó előtti esővízgyűjtőt is kivittem, a nyertes anonimizált név volt.

2023.10.21. szombat
● Kivittem az utolsó esővízgyűjtőt anonimizált név, ezzel befejeztem a

nyereményjátékot és kitettem a kvíz változatát.
● Megírtam a Bethlen-Hunyadi kereszteződésben hulló betont a

Városüzemeltetésnek.
● anonimizált név írt, hogy jó lenne az útburkolati jeleket megújítani, mert sok helyen

csak mutatóban van.

2023.10.23. hétfő
● anonimizált név hívott, elfelejtettem visszahívni. Nem vitték el a sittet, nem történt

semmi, meg kell kérdeznem a városüzemeltetéstől, hogy nekik jelezte-e a
szolgáltató, hogy mit fog tenni és mikor. Megkérdeztem anonimizált név, hogy van-e
valami bejelentés, ki hozza rendbe és mikor.

● Pénzügyi Bizottsági ülés

2023.10.24. kedd
● György utcai járdát elküldtem a Városüzemeltetésnek.
● anonimizált név megírtam a kapott választ az M7-es zajvédő fal ügyében.
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● anonimizált név megtalálta az Imre utcai feltúrókat, a héten javítják, ezt
megbeszéltük anonimizált név.

2023.10.25. szerda
● Frakcióülés

2023.10.26. csütörtök
● Közgyűlés
● Előadtam anonimizált név a sport műsorral kapcsolatos ötletemet.

2023.10.27. péntek
● anonimizált név beszéltem a klímapark kérdőívről, elkezdjük összeszedni a

kérdéseket.
● anonimizált név váltottam pár szót a parkolási helyzetről a Rómer Flóris téren és a

használt ruhagyűjtésről.
● anonimizált név a városi műsorról, az új műsorfüzetről és ezek netes megfelelőiről

beszéltünk.

2023.10.31. kedd
● Járókelős bejelentés: Béke téren lekopott zebra.
● anonimizált névkérdezett a Pál utca egyirányúsításával kapcsolatban, egyelőre

nincs több infó.
● Kikerült a LED-csere második menetének meghívása és leírása.

November
2023.11.01. szerda

● anonimizált név adtam néhány zöldzsákot a maradékból.
● anonimizált név a ligeti tározó ponyvás sátorához kér segítséget.
● 9 éves az Érdekfeszítő és a csőtörés hírlevélre már több, mint százan

feliratkoztak.

2023.11.02. csütörtök
● Kértem informális árajánlatot zebra újrafestésre.
● Megvan a vízkészletvédelmi térkép, Érd elég nagy része nem ússza meg a kutak

engedélyezését, erről írtam egy gyors FB bejegyzést, linkekkel a megfelelő helyekre.
● Közösségi Költégvetés utolsó belsős megbeszélése.
● anonimizált név megint vittem pár zöld zsákot.

2023.11.04. szombat
● 1956-os megemlékezés

2023.11.05. vasárnap
● Térképre kerültek az októberi csőtörések.
● Megint felvettem a Széchenyi téri padok fonalát.
● Kértem még egy árajánlatot zebrák újrafestésére.
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2023.11.06. hétfő
● Beszéltem jegyző úrral a kutak bejelentéséről, átnézik a bejelentő lapokat, hogy

azok még mindig rendben vannak és használhatóak.
● Kértem árajánlatot Érd matricákra, készülök a helyismereti játékra.

2023.11.07. kedd
● Frakcióülés

2023.11.08. szerda
● anonimizált név a Tescos körforgalom közepén lévő nem működő lámpák ügyében

írt.
● anonimizált név beszéltem zöldirodáról, hulladékleadásról.

2023.11.09. csütörtök
● anonimizált név kérdezett a Pál utca egyirányúsításával kapcsolatban, egyelőre

nincs több infó.

2023.11.10. péntek
● A szeptemberi közgyűlésen az egyebekben feltett kérdésekre kapott választ

kitettem FB-re.
● Szóltam a városrendészetnek, hogy Érd Felsőnél megint parkolnak a járdán.
● Településrészi Önkormányzatnak elküldtem az összegyűlt utcalistát.

2023.11.11. szombat
● Facebookon borítóképet váltottam a LED-cserét népszerűsítendő.
● anonimizált név megbeszéltük, hogy félreértették, nem a Felső utcában, hanem Érd

Felsőnél fogunk szemetet szedni.

2023.11.12. vasárnap
● Érd Felső lépcsőnél szemétszedés.

2023.11.14. kedd
● anonimizált név a városüzemeltetésről azt kérdezi, hogy a Hivatalnok utca Esküdt

és Ellenőr közötti szakaszát megint kétirányúsítanák. Én támogatom az ötletet.
● Szintén ő társadalmasításra tenné fel a Pál utca - Péter utca egyirányúsítását.

2023.11.15. szerda
● Beszéltem anonimizált név, még mindig nincs kész a kocsibejárója.
● Felhívtam anonimizált név, kezdem toborozni az embereket az Érdi családok

könyvre.

2023.11.16. csütörtök
● Szereztem infót a Városgazdától anonimizált név, jövő héten mennek rendbe tenni

a kocsibejárót.
● Elkészítettem a Google Űrlapot a Péter-Pál és a Jókai-Hunyadi egyirányúsításáról.

2023.11.17. péntek
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● Kitettem a Péter-Pál és a Jókai-Hunyadi kérdőívet FB-re, elküldtem anonimizált
név és anonimizált név közvetlenül.

● anonimizált név megbeszéltük, hogy többet és hatékonyabban kellene
társadalmasítani, erről jövő héten lesz egy komolyabb megbeszélés.

● anonimizált név átadtam a könyvet.
● Szóval anonimizált név, hogy a mikrodat.erd.hu SSL tanúsítványa lejárt.
● anonimizált név a Liszt Ferenc utat is egyirányúsítaná a Pál utca felé. anonimizált

név és anonimizált név a Sándor utcát szeretné egyirányúsítani. anonimizált név
LKÖ-t hozna létre és minden forgalmat a nagyobb utakra terelne.

2023.11.22. szerda
● anonimizált név megint a magánbölcsivel keresett, illetve a TOP Pluszban a civil

pályázatokról kérdezett.
● anonimizált név próbáltam egy időpontot egyeztetni, nem sikerült, de nem is volt

felesleges a beszélgetés.
● anonimizált név beszéltem a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat parkolási

lehetőségeiről.
● anonimizált név arról írt, hogy a levendulás felé valami füstölt.
● Kitettem a következő blogbejegyzésemet: használt ruhák második élete.

2023.11.23. csütörtök
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés

2023.11.24. péntek
● anonimizált név beszéltem a társadalmasítási kérdésekről, jövő héten összeülünk.
● anonimizált név beszéltem az ivóvízkutak bejelentéséről, ők készen állnak.
● anonimizált név felhívott, hogy ő leadná a Nemzeti Konzultációt, megpróbálom

összekötni anonimizált név.

2023.11.25. szombat
● Összefoglaltam a Péter/Pál és a Jókai/Hunyadi forgalmi rendjének átalakításához a

kérdőív eredményét.
● Megint rákérdeztem a György utcai járdára a Városüzemeltetésnél.

2023.11.27. hétfő
● Elküldtem polgármester úrnak a Dombosváros-Tusculánumi Településrészi

Önkormányzat által javasolt aszfaltozási utca listát.
● anonimizált név segítségével ezt a “kúttörvényt” próbálom értelmezni, mert elég

zavaros. Később beszéltem anonimizált név is, tényleg zűrös, de úgy néz ki, hogy
nem kell semmit tenni.

● Rendkívüli közgyűlés
● Jeleztem anonimizált név, hogy szívesen részt veszek a repülős emlékmű

egyesületének létrehozásában.

2023.11.28. kedd
● anonimizált név beszéltem a anonimizált név.
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● Szerintem letisztáztuk a jegyzői hivatallal a kút-kérdést, nem kell semmit tenni.
● Elhoztam a LED-akció szórólapjait, beszéltem anonimizált név és este ki is szórtam

két szavazókörben.

2023.11.29. szerda
● anonimizált név egyeztettem a Mária-Alispánnál lévő térre tehető/teendő padokról,

virágládákról, esetleg szemetesekről.
● Beszéltem anonimizált név a civil pályázatokról.
● Válaszoltam a hvg.hu újságírójának a közösségi költségvetésről feltett

kérdéseire.

2023.11.30. csütörtök
● Közgyűlés, megszavaztuk a csatlakozást a Víz Koalícióhoz.
● Bejelentkezett a Hellovelo, anonimizált név szervez egy online beszélgetést velük.
● anonimizált név megírtam, hogy a Városüzemeltetés még nem került elő a

felmérés kiértékelésével.
● anonimizált név még nem csinálták meg az autóbehajtót.
● Közmeghallgatás

December
2023.12.01. péntek

● anonimizált név a Tolmács utcáról kérdezett, utánanézek, ez hogyan áll.
● anonimizált név betervezte a Mária-Alispán találkozásához az utcabútorokat a jövő

évi keretbe.
● Elkészítettem a Közgyűlés feldolgozását a blogomra.
● Beszéltem anonimizált név és elküldtem a jelentkezési adatokat a Víz Koalíciónak.

2023.12.02. szombat
● Az Ébenfa utcában valaki kidobott pár zsákot, megnéztem, lefényképeztem, kértem

anonimizált név segítségét, hátha utána tudunk járni, hogy ki volt.
● Elküldtem a Zöld Irodának egy kerékpárpálya-pályázatot, hogy nézzük meg

tudunk-e indulni.
● Advent a Pincesoron

2023.12.03. vasárnap
● Advent a kertben
● Kinéztem a Mikulás tekerésre, de nem tartottam velük.

2023.12.04. hétfő
● anonimizált név hívott az Érdmosttól, hogy kitehetik-e a videót meg a képeket az

Ébenfa utcáról és hol tart az ügy. Átirányítottam anonimizált név.
● Víz Koalíciós megbeszélés.

2023.12.06. szerda
● anonimizált név, a Felvigyázóból, nemzeti konzultáció felvétel.
● Megnéztem a kacagva kocogó Mikulást a Főtéren.
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2023.12.07. csütörtök
● anonimizált név véglegesítettük a Közösségi költségvetés előterjesztést.

anonimizált név is ránézett, már csak az összegben nem értünk egyet.

2023.12.08. péntek
● anonimizált név és anonimizált név intézzük a Közösségi költségvetés

előterjesztést. Beszéltem anonimizált név, anonimizált név és anonimizált név a
munkacsoportról.

● anonimizált név hívott a Hivatalnok utcából, hogy az önkormányzati teleknél
nagyon rossz a járda, felállnak rá a kocsik és a növényzet is nagy. Továbbítottam
kérését a Városgazda felé.

2023.12.09. szombat
● Elkészült a kutas videó Youtube-ra.
● Magyarok Érdi Vására

2023.12.10. vasárnap
● anonimizált név szólt, hogy a Magdolna utcában a vasút felé nincs közvilágítás,

bejelentettem a H03-405-15271-2023 számon.
● anonimizált név szólt, hogy az Érdekfeszítőn az egyik esemény nem jó, javítottam

és írtam emailt a Médiacentrumnak is.

2023.12.11. hétfő
● Köznevelési, Művelődési és Ifjúsági Bizottsági ülés
● Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülés
● anonimizált név beszéltem a Nóra/Malvin utcából, mert nem tudott semmit, az ott

kezdődő aszfaltozásról.

2023.12.12. kedd
● anonimizált név felhívott a Nóra/Malvin utcából, hogy mi lesz, meg a kukát hova

tegyék ki. Beszéltem anonimizált név, térköves utca lesz, az ÉTH pedig azt kérte,
hogy a Nórán a következő sarokra tegyék ki a kukát.

● anonimizált név és anonimizált név beszéltem a közösségi költségvetésről,
bekerül még ma.

2023.12.13. szerda
● anonimizált név meghívott szombaton a Síriushoz kicsit karácsonyozni.
● anonimizált név visszajelzett, hogy voltak kint és megcsinálták a behajtóját.
● anonimizált név gyorsan átbeszéltünk egy-két előterjesztést.

2023.12.14. csütörtök
● anonimizált név hívott, hogy levágták az ágakat a Hivatalnokban, köszönik szépen.
● Közgyűlés, megszavaztuk a Közösségi költségvetést.

2023.12.15. péntek
● Feldolgoztam a közgyűlés anyagát a blogomra.
● anonimizált név hívott, hogy az új utcáról be fog folyni az esővíz hozzájuk.
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2023.12.16. szombat
● Délelőtt a Síriusnál voltam a menhelyen, leginkább egy lomtalanításra lenne

szükségük.

2023.12.17. vasárnap
● anonimizált név megint segítséget kér valami ingatlan-panama miatt.
● Advent a kertben

2023.12.18. hétfő
● anonimizált név írt az Érd Felső lépcsőnél készítendő gyalogosátkelő ügyében.
● anonimizált név ismét érdeklődött, hogy mi van a Pál utcával, de nem tudok neki

válaszolni.

2023.12.20. szerda
● anonimizált név holnap az ATV-ben fog beszélni és engem is meghívott, hogy

online csatlakozzak be pár percre a csőtörés hírlevéllel. Gyorsan egyeztettem
anonimizált név a témáról.

● Megcsörgettem anonimizált név és pár szót váltottunk a civil pályázatról, amit a
város szokott kiírni.

● anonimizált név átbeszéltem a Malvin-Nóra-Magdolna vízelvezetését, ezt utána
megbeszéltem anonimizált név is.

2023.12.21. csütörtök
● Reggel az ATV Start műsorában voltam anonimizált név a Víz Koalícióról és a

vízhelyzetről beszéltünk.
● Felvettem tíz csomagot a Szociális Gondozótól, hogy kiviszem rászorultaknak.

2023.12.22. péntek
● anonimizált név megint írt valami zavaros ügyről, januárban megpróbálom

ellenőrizni legalább a tényeket.
● Kivittem a tegnap felvett élelmiszer- és édesség csomagokat.

2023.12.26. kedd
● Megint jött egy email mindenféle összeesküvésekkel kapcsolatban anonimizált név.

2023.12.27. szerda
● anonimizált név az ÉTCS hibabejelentő telefonszámát kereste.
● Szerintem kiválasztottam a közösségi költségvetés weblap sablonját.
● anonimizált név egyik szomszédja (nem tudja, melyik) szennyvizet enged ki a

kertjébe. Az ÉTCS-hez irányítottam, nekik vannak adataik, ki nincs rákötve és
ellenőrizhetnek is.

2023.12.28. csütörtök
● Vízállás nézőben az érdi Dunánál anonimizált név.

2023.12.29. péntek
● Megint egy email anonimizált név, ismét egy bonyolult összeesküvés.
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2023.12.30. szombat
● XI. Érdi Szilveszteri Jótékonysági Futás előkészületek, segítői megbeszélés.

2023.12.31. vasárnap
● XI. Érdi Szilveszteri Jótékonysági Futás

Elérhetőségeim
Facebook oldalam: https://www.facebook.com/erd.balla.imre/
Weboldalam: https://ballaimre.hu/
Email címem: balla.imre.erd@gmail.com vagy balla.imre@erd.hu
Telefonszámom: 06-70-479-38-65
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